財政部 函

地址:116055臺北市羅斯福路6段142巷1

號

聯絡人:李盈霖

電話:23228000#8587

受文者:教育部

發文日期:中華民國112年2月7日 發文字號:台財際字第11224502400號

速別:最速件

密等及解密條件或保密期限:

附件:如說明四 (Event_Flyers_NTU.pdf、Event_Flyers_NSYSU.pdf)

主旨:為協助我國學生拓展國際視野,提升國人國際競爭力,有關本部與亞洲開發銀行(Asian Development Bank,以下簡稱亞銀)共同辦理校園人才招募說明會案,惠請協助轉知各大專院校,鼓勵在校生及校友踴躍參加,請查照。



說明:

- 一、亞銀係國際多邊金融組織,創立於1966年,總部設於菲律 實馬尼拉,目前正式職員超過3,000人。成立宗旨為促進亞 太地區開發中會員國之經濟發展及社會福祉。亞銀目前計 有68個會員國,其中49國為區域內會員國,19國為區域外 會員國,我國為創始會員國。
- 二、旨揭校園人才招募說明會分別訂於2023年3月7日(週二)下午1時20分至2時20分在國立臺灣大學信義講堂、2023年3月9日(週四)中午12時30分至下午1時30分在國立中山大學華立廳舉辦,亞銀將派遣人力資源專家,與我國相關領域人才學子分享亞銀業務內容、人才計畫與需求及實習或工作機會等資訊。
- 三、鑑於我國青年學子於亞銀實習或工作經歷,有助建構其與





國際接軌能力,提升參與國際事務競爭力,且相關經驗亦 有助其未來申請於亞銀或其他國際組織正式任職機會,爰 請協助將旨案資訊轉知各大專院校,並鼓勵碩、博士班在 校生及校友踴躍參加。

四、檢附旨揭人才說明會之亞銀宣傳單2份,請併予公告周知。 本活動會全程免費,請有意參加者至亞銀宣傳單提供之連 結線上報名,報名期限為2023年2月19日(週日)。

正本:教育部

副本:電2073/02/07文章







Asian Development Bank Career Presentation 7 March 2023

Work for Asia and the Pacific

Asian Development Bank (ADB) is the leading development finance institution dedicated to reducing poverty and improving people's lives in Asia and the Pacific. ADB strives to effectively respond to the changing needs of the region. Its Strategy 2030 aims to deliver a stronger, better and faster ADB. To achieve this, we are committed to expand our talent pool, hire experts, and increase our human resources capacity to deliver our work program.



Interested students and alumni are invited to learn more about ADB's mission and operations, talent requirements and career opportunities on **7 March 2023**.

To view the full details, visit https://forms.office.com/r/Arur3VfhDg. Register by 19 February 2023. Limited slots only.







Asian Development Bank Career Presentation 9 March 2023

Work for Asia and the Pacific

Asian Development Bank (ADB) is the leading development finance institution dedicated to reducing poverty and improving people's lives in Asia and the Pacific. ADB strives to effectively respond to the changing needs of the region. Its Strategy 2030 aims to deliver a stronger, better and faster ADB. To achieve this, we are committed to expand our talent pool, hire experts, and increase our human resources capacity to deliver our work program.



Interested students and alumni are invited to learn more about ADB's mission and operations, talent requirements and career opportunities on 9 March 2023.

To view the full details, visit https://forms.office.com/r/S373aGpmaX. Register by 19 February 2023. Limited slots only.



